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Protokollsanteckning ärende 3 – Utreda möjligheten att 
införa heltid som norm 
 
Trots att utredningen är omfattande så missas perspektivet hur ett införande av 
reformen skulle påverka personalens arbetstider och arbetsmiljö. Skulle reformen 
genomföras utan att nämnderna tillförs mycket omfattande ekonomiska tillskott leder 
det till stora budgethål. Lösningen får inte vara att personalen tvingas till delade turer. 
En sådan hantering motsätter vi oss.  

Detta perspektiv saknas helt i utredningen och behöver noggrant analyseras innan ett 
eventuellt beslut om införande fattas. 
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